
Interpellation Kastanjegårdengårdens lokaler döms ut 

 

Jag tror jag måste börja med ett förtydligande här-lokalerna är inte utdömda men socialchefen gör i 
artikeln bedömningen att dom inte är ändamålsenliga då de boendes förhållanden försämrats över 
tid 

Det finns behov av fler hissar, toaletterna är för små och lokalerna är olämpliga ur säkerhetssynpunkt 
uppges det i artikeln.  

 

Vad har hänt undrar Patrik sedan tidningsartikeln 2019 

 

Det är socialnämndens bedömning att lokalerna inte är ändamålsenliga bland annat utifrån vad som 
anges ovan och nämnden har vid flera tillfällen lyft fram detta i samband med framtagande av 
kommunens lokalförsörjningsplan men har inte fått gehör utan andra behov har prioriterats   

Vi har så gott det varit möjligt genom olika former av renoveringar försökt avhjälpa bristerna 
exempelvis har säkerhetsdörr till personalutrymme installerats, kök renoverats o s v 

Som ordförande i socialnämnden är jag inte nöjd med att detta och efter att ha vandrat runt i 
lokalerna tillsammans med personal kan jag konstatera att lokalerna är undermåliga och inte alls 
lämpade för denna målgrupp 

Det är min bestämda uppfattning att nya lokale för den målgrupp som idag bor på Kastanjegården 
snarast måste tas fram och att detta ska prioriteras i lokalförsörjningsplanen  

 

Venzel Rosqvist 

ordförande socialnämnden (M) 


